

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4194/Add.1
9 July 1975
Limited Distribution

AGREEMENT BETWEEN THE EUROPEAN ECONOMIC
COMMUNITY AND ISRAEL

Addendum

In document L/4194 the contracting parties were informed that the secretariat had received certain legal instruments concerning a new Agreement between the European Economic Community and Israel, parallel with a similar agreement to cover items in the coal and steel sector, that had been concluded on 11 May 1975.

As provided in L/4194, two copies of the texts of these legal instruments are herewith being sent to each contracting party.

ACCORD ENTRE LA COMMUNAUTE ECONOMIQUE
EUROPEENNE ET ISRAEL

Addendum

Par le document L/4194, les parties contractantes ont été informées que le secrétariat avait reçu des instruments juridiques concernant un nouvel accord entre la Communauté économique européenne et Israël, conclu le 11 mai 1975, et un accord parallèle analogue portant sur des produits du secteur du charbon et de l'acier.

Comme le prévoit le document L/4194, deux exemplaires des textes de ces instruments juridiques sont envoyés à chaque partie contractante sous le couvert de la présente note.